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Förvaltningsgruppens protokoll 9 juni 2021

Närvarande:
Arbetsgivarrepresentanter:
Kerstin Andersson, stadsdelsdirektör, ordförande
Elisabeth Ansell, tf HR-chef, 
Roger Mellroth, ekonomichef

Fackliga företrädare:
Hamid Ataie, Kommunal 
Christel Mattsson, Lärarförbundet
Vicky Creutz, SACO
Karin Wrannvik, Ledarna
Martin Junker, Vårdförbundet
Maria Stenberg, Vision 

Anmält förhinder: 
Carolina Bjurling, kvalitetschef
Maggy Rezk Alla, SSR
Nelly Duran, Kommunal

Tidpunkt:
2021-06-09 kl. 13.00 – 14:15

Plats:
Digitalt via Skype

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning
Hamid Ataie för Kommunal, Christel Mattsson för 
Lärarförbundet, Vicky Creutz för SACO, Karin Wrannvik för 
Ledarna, Martin Junker för Vårdförbundet och Maria Stenberg 
för Vision utsågs att jämte ordföranden justera protokollet

Protokollet justeras via e-post. Tid för justering av protokoll är 
tisdagen den 15 juni. 

2. Dagordning
Dagordningen godkändes med tillägg från arbetsgivaren:

- Placering av arbetsplatser på Garnisonen
- Framtida samverkan
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3. Genomgång av föregående protokoll 
Lärarförbundet undrar om protokollen från 
avdelningssamverkan kommer att finnas på premorialistan till 
nämnden.

Arbetsgivaren svarar att det kommer de att göra.

Kommunal undrar över frågan från Lärarförbundet gällande 
den organisatoriska och sociala arbetsmiljön.

Arbetsgivaren svarar att dialog kring arbetet med den 
organisatoriska och sociala arbetsmiljön finns inplanerad till 
höstens samverkansmöten.

Inga övriga synpunkter framförs på föregående protokoll och 
protokollet läggs till handlingarna.

4. Månadsrapport
Arbetsgivaren informerar om det ekonomiska läget som inte 
förändrats så mycket sedan Tertialrapport 1.
Förvaltningen prognostiserar 23,1 milj kr plus.
Vård- och omsorgsboendeplatserna ökar, hemtjänsttimmarna 
stiger, antal bidragshushåll minskar och antal barn blir färre.

Lärarförbundet undrar om siffran gäller enbart 
kommunalverksamhet och om arbetsgivaren följer upp om barn 
flyttar från kommunal förskola till privat förskola.

Arbetsgivaren svarar att siffrorna visar ingen sådan trend utan 
att minskningen mer troligt beror på utflyttning. 

5. Krisplan, krisledning och krisstöd
Arbetsgivaren går igenom förvaltningens krisplan, krisledningen 
samt krisstöd. Under året har två krisövningar genomförts. En i 
februari med krisledningen och en denna vecka med både 
krisledningen och krisstödjarna.
Krisstödjarna har genomgått en utbildning i februari anordnad 
av Region Stockholm.

Inga frågor.

6. JÄMIX
Arbetsgivaren redovisar resultatet från JÄMIX.
Bifogar rapporten.
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Inga frågor.

7. Ärendelista till stadsdelsnämnden 

Punkt 2 
Medborgarförslag om porrfilter inom skola och
barnomsorg
Lärarförbundet undrar om medborgarförslaget om porrfilter 
inom skola och barnomsorg handlar om medarbetare.

Arbetsgivaren svarar att det rör barn och ungdomar.

Punkt 4 
Skrivelse om lekvärdesfaktorer som verktyg för 
förskolegårdar med plats för barns lek
Ett arbete är påbörjat gällande utförande och storlek på 
förskolegårdar och detta ingår i stadsdelsförvaltningens
Funktionsprogram för förskolor.

Lärarförbundet och Kommunal har ej hittills varit delaktiga i 
detta arbete.

Arbetsgivaren kallar till möte i höst. 

Punkt 6 
Inrättande av ny förskola i kvarteret Filosofen, Stora 
Lappkärrsberget
Lärarförbundet undrar om arbetstagarintyg från 
Lärarförbundet följer med ärendet till nämnd då det är viktigt 
att den blir känd för de som fattar beslut om inrättande av ny 
förskola i kvarteret Filosofen, Stora Lappkärrsberget.

Arbetsgivaren berättar att arbetsgivaren har kunnat möta de 
flesta av Lärarförbundets synpunkter och undersöker vidare om 
arbetstagarintyg följer med till nämnd.

8. Cesam protokoll 
Inga synpunkter eller frågor på de publicerade protokollen.

9. Uppföljning handlingsplan Garnisonen
Handlingsplanen skickades ut med kallelsen.
Nästa uppföljning planeras till FVG 211201.

Inga synpunkter.

10. Övriga frågor
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Placering av arbetsplatser på Garnisonen 
Arbetsgivaren informerar om ett förslag på omflyttning av 
arbetsplatser på Garnisonen. Risk- och konsekvensanalys ska nu 
genomföras och beslutet samverkas i augusti.

Framtida samverkan
Arbetsgivaren informerar om att de ser över tidpunkterna för 
förvaltningsgruppens möten. Detta med bakgrund av att 
förbättra förutsättningarna till samverkan av nämndhandlingar. 

Arbetsgivaren tackar av Christel Mattsson, Lärarförbundet som 
väljer att gå i pension till sommaren.

Vid protokollet 
Elisabeth Ansell

Justerat 
Via e-post 2021-06-15

.........................................      
Kerstin Andersson 
Ordförande 
Stadsdelsdirektör

Hamid Ataie, Kommunal Justerat via e-post 2021-06-15
Vicky Creutz, SACO Justerat via e-post 2021-06-15
Christel Mattsson, Lärarförbundet Justerat via e-post 2021-06-16
Maria Stenberg, Vision Justerat via e-post 2021-06-15
Karin Wrannvik, Ledarna Justerat via e-post 2021-06-15
Martin Junker, Vårdförbundet Justerat via e-post 2021-06-15
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